
ΕΡΩΤΗΣΗ

Θεσσαλονίκη, 5/7/2024

Του: Χήτα Κωνσταντίνου, Βουλευτή Β΄ Θεσσαλονίκης

ΠΡΟΣ: Τoν κ. Υπουργό Οικονομικών

ΘΕΜΑ: «Παραχώρηση από το ΤΑΙΠΕΔ του αναψυκτηρίου “Ρεμέτζο” στον
Δήμο Καλαμαριάς προς δημόσια χρήση για το κοινό»

Κύριε Υπουργέ,

Σύμφωνα με δημοσίευμα της “Μακεδονίας της Κυριακής” της 16ης Ιουνίου αναμένεται
μέχρι τέλος του έτους η προκήρυξη του διαγωνισμού από το ΤΑΙΠΕΔ για την
παραχώρηση της μαρίνας της Αρετσού σε ιδιώτη. Τα σχέδια όμως για δόμηση 14.900 τ.
μ. στο όριο στο οποίο σκάει το κύμα έχουν ως αποτέλεσμα τη σφοδρή αντίδραση του
Δήμου Καλαμαριάς και της τοπικής κοινωνίας. Η δόμηση προβλέπει την κατασκευή
ξενοδοχείων και κατοικιών. Σύμφωνα με την κυρία Δήμαρχο Καλαμαριάς «… Είναι
πρωτοφανές στη χώρα να χτίζονται μέσα στη θάλασσα σπίτια.  Να μας δείξουν ένα
ξενοδοχείο σε οποιαδήποτε μαρίνα μέσα στη θάλασσα σε όλη την Ελλάδα. Πουθενά
δεν έχουν γίνει σπίτια και ξενοδοχεία». Πέραν όμως τούτου, ο Δήμος και η τοπική
κοινωνία αποδίδουν μέγιστο βάρος στη χρήση του κάποτε τοπόσημου της περιοχής
αναψυκτηρίου “Ρεμέτζο”, το οποίο βάση σχεδίων του ΤΑΙΠΕΔ θα είναι χώρος γραφείων
διοικητικών υπηρεσιών, παραβλέποντας το γεγονός ότι βρίσκεται σε εξαιρετική θέση με
θέα όλον τον Θερμαϊκό κόλπο και θα μπορούσε να συνεχίσει τη χρήση για την οποία
δημιουργήθηκε ως χώρος εστιάσεως και αναψυκτηρίου. Η κυρία Δήμαρχος τονίζει ότι
«Το “Ρεμέτζο” θα το διεκδικήσει ο Δήμος Καλαμαριάς, ώστε να παραχωρηθεί για
δημόσια χρήση από το κοινό».

Με δεδομένα όλα τα παραπάνω,

Ερωτάται ο κ. Υπουργός:

Προτίθεσθε να εισακούσετε το αίτημα του Δήμου Καλαμαριάς και των κατοίκων του και
να παρέμβετε στο ΤΑΙΠΕΔ, ώστε το αναψυκτήριο “Ρεμέτζο” να παραχωρηθεί στον
Δήμο προς δημόσια χρήση από τους Θεσσαλονικείς;

Ο ερωτών Βουλευτής
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